
REFERAT FRA BM MØDE 1-23 I JULI 2023. 

Deltagere: Heidi-Gite-Jan-Michael-Ole 
 
Medlemsmøde den 11. august – Gite sender ud.  
Medlemslisten skal opdateres – flere spillere som ikke er medlemmer mere. 
Hold er �lmeldt.  
2 stk. 1. divisionshold – 1 hold i serie 2 – 1 hold i serie 3 – 3 OB hold + 1 skomarhold. 
Heidi mangler en E-nøgle. Flemming beholder nøglerne �l spillemaskinerne. Michael har nøgle �l holdets 
skab. Jan har nøgle �l det hvide skab og spiritusskabet.  
Næs�ormandsposten som begreb ønskes afskaffet idet posten ikke længere giver prak�sk mening. Posten 
fremgår af vores vedtægter og skal derfor foreslås afskaffet på den næstkommende generalforsamling. 
Opgaver i bestyrelsen:  
JB ordner turneringer og dommere - spillemaskiner er Gite, som informerer hvis både Flemming og Gite 
f.eks. er på ferie.  
Leverancer af øl og vand ligger i øjeblikket hos hovedforeningen. Vi afventer info fra daglig ledelse om vores 
muligheder. Heidi kontakter Niels Jørgen. 
Indkøb af diverse små�ng ordnes af Gite. Ole er lokalemand.  
Rammer �l diplomer.  
Skomar står Jesper for. 
JB e�erlyser en plan for hvad vi vil med skomar. Skal vi agere for at få medlemmer eller skal vi en eller flere 
større arrangementer som f.eks. Heidi er �lhænger af? 
JB tager en snak med Rune i DDBU om eventuelle gode ideer. 
Hvis vi skal forøge medlemstallet, er det desværre nok ikke ungdom vi i vores nuværende situa�on skal 
bruge resurser på. Vi bør satse på gruppen mellem 35-65 år.  
Vi skal have flere medlemmer – men i første omgang skal vi have startet sæsonen. I løbet af e�eråret kigger 
vi på hvilke planer vi skal sæte i værk. 
Alle prøver at tænke nogle tanker �l næste møde. 
Gite tegnede 15 øre i pointak�er ved sidste fest i klubben. Selv om distancen for førsteholdet er ændret 
beholder vi samme takster. Heidi informerer ved opstartsmødet at en ak�e på 1 øre koster 350.- 2 ører 700.- 
og en familie 525.-  
For at op�mere bestyrelsens samarbejde opretes en gruppe på Messenger – Heidi ordner dete. 
Gite arbejder med vores bankforbindelse idet Handelsbanken er solgt �l Jyske Bank. 
Det kunne være en god ide at oprete Mobile Pay – både �l eventuelle nye automater og �l indbetaling af 
kon�ngenter. I stedet for rykkere som Gite skal sende ud �l nogle af medlemmerne, kan man sende en 
anmodning via MP.  
Kun en enkelt mangler at betale kon�ngent. Vi spærrer vedkommende både i VBK og DDBU. 
Vi bes�ller 4 sæt baller �l keglebordene og 2 sæt carambole baller.  
Carambolebordet skal renoveres i august. 
Vi skal finde en ny kontaktperson �l at varetage nye medlemmer. 
Tidligere var det primært pensionister der henvendte sig. De blev anbefalet at møde op om mandag 
formiddag hvor Johnny K.W.Jørgensen tog sig af dem. 
Hvis det drejede sig om skomar har det været Jan Larsen og Søren Bay. 
Vi forespørger om de vil fortsæte. 

Mødet slut kl. 20.30 

Referent Jan Bemmann 


